

EU-Konformitätserklärung
EU Declaration of Conformity



Name/Anschrift des Herstellers: Fasel GmbH
Issuer's name and address: Am Galgenacker 3
79232 March-Buchheim

Produktbezeichnung: Saunasteuergerät
Product: Sauna control unit

Typenbezeichnung: FCU1000***; FCU1200***
Type designation:

**Das oben bezeichnete Produkt erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsvorschriften der Union:
The object described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:**

2014/35/EU

2014/35/EC

„Richtlinie des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen“.

„Council Directive on the harmonization of the laws of the Member States relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits“.

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produktes mit den Anforderungen der Richtlinie wird durch die technische Dokumentation sowie die Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:

The technical documentation and full compliance with the standards listed below proves the conformity of the product with the requirements of the above-mentioned EC Directive:

DIN EN60335-1 (VDE 0700-1):2020-08
DIN EN60335-2-53 (VDE 0700-53):2012-06; EN 60335-2-53:2011
DIN EN62233 (VDE 0700-336):2008-11; EN 62233:2008
DIN EN62233 Ber.1 (VDE 0700-336 Ber.1):2009-04; EN 62233 Ber.1:2008

2014/30/EU

2014/30/EU

„Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit“.

„Directive of the European Parliament and of the Council on the harmonization of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility“.

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produktes mit den Anforderungen der Richtlinie wird durch die technische Dokumentation sowie die Einhaltung folgender Normen nachgewiesen:

The technical documentation and full compliance with the standards listed below proves the conformity of the product with the requirements of the above-mentioned EC Directive:

DIN EN55014-1 (VDE 0875-14-1):2018-08; EN 55014-1:2017
DIN EN55014-2 (VDE 0875-14-2):2016-01; EN 55014-2:2015
DIN EN IEC 61000-3-2 (VDE 0838-2):2019-12; EN IEC 61000-3-2:2019
DIN EN61000-3-3 (VDE 0838-3):2020-07



Am Galgenacker 3
D-79232 March
Tel: +49 7665 9241-0
Fax: +49 7665 41139
info@fasel-gmbh.de

March-Buchheim, den 01. 06. 2021
(Ort, Datum / Place, Date)

(Rechtsverbindliche Unterschrift / Legally binding signature)